

ORIS



Oris Challenge International de Tourisme 1932

From August 12th to 28th 1932, Berlin throbbed to the distinctive sounds of the aircraft taking part in the daunting race organised by the FAI (Fédération Aéronautique Internationale or World Air Sports Federation): the International Tourist Plane Challenge. Pilots vied with each other in three types of competition - technical, rally-type and speed tests - in an overall contest won by Franciszek Zwirko of Poland. Oris now pays tribute to this legendary team by offering the Oris Challenge International de Tourisme 1932. The knurled bezel vividly recalls its connection with the Big Crown collection of models dedicated to aviation. In a nod to the aircraft starting number in the race, the counterweight of the central seconds hand carries a small 08, and the caseback features the silhouette of the RWD-6 as well as an engine-turned decorative motif. Its understated vintage look evokes a glorious past in which performances were as much due to mechanical engineer as to the heroism of the protagonists. The presentation book also features a certificate and a Zipp cigarette-lighter that will bring back plenty of memories for those who feel nostalgic for this wonderful era. 1,923-piece limited edition.

Movement	Automatic, Calibre SW 200, 26 jewels, 28,800 vib/h, 38-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	Steel, 44 mm Screw-lock crown and knurled bezel Cambered sapphire crystal, front and back with anti-reflective coating on the inside Caseback engraved with the limited-edition number and the outline of the RWD-6 plane, engine-turned décor Water-resistant to 100 m / 10 ATM
Dial	Black Polished applied numerals Superluminova-coated hands and hourmarkers Seconds hand with counterweight adorned with a 06 Date at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Dark brown leather with steel buckle

ORIS



Oris Challenge International de Tourisme 1932

Du 12 au 28 août 1932, Berlin vibrait aux sons tout particuliers des avions prenant part à la redoutable course organisée par la FAI (Fédération Aéronautique Internationale) : Challenge International de Tourisme. Trois épreuves - techniques, rallye et test de vitesse - allaient départager les pilotes et couronner le polonais Franciszek Żwirko. Oris rend aujourd'hui hommage à cette équipe de légende et propose la Oris Challenge International de Tourisme 1932. La lunette moletée rappelle sans équivoque sa connexion à la collection Big Crown, des modèles dédiés à l'aviation. Clin d'œil au numéro de départ de l'avion lors de la course, le contrepoids de l'aiguille centrale des secondes est décoré d'un petit 06 et le fond du boîtier présente la silhouette du RWD-6 ainsi qu'un décor bouchonné. Son look vintage et sobre renvoie à ce passé glorieux - où les performances relevaient tant de la mécanique que de l'héroïsme de ses protagonistes -, de même que le coffret présentant un certificat et un briquet Zippo ne manquera pas d'évoquer des souvenirs aux nostalgiques de cette belle époque. Edition limitée à 1932 exemplaires.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre SW 200, 26 rubis, 28'800 Alt/h, réserve de marche de 38 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier, 44 mm Couronne en acier vissée et lunette moletée Glace saphir bombée sur les deux faces avec traitement antireflet sur la face intérieure Fond gravé du numéro d'édition limitée et de la silhouette de l'avion RWD-6, décor bouchonné Étanche à 100 m / 10 ATM
Cadran	Noir Chiffres en applique polis Index et aiguilles enduits de Superluminova Aiguille des secondes avec contrepoids orné d'un 06 Date à 3h
Bracelet	Cuir brun foncé avec boucle à ardillon en acier